
Beste Mayke en Marco, 
 
Na aanleiding van de antwoorden die wij gisteren kregen van het college over de Liemerse 
Economische Visie willen wij deze kennisgeving graag bespreken tijdens een politieke avond in een 
ronde en debattafel. Wij zouden graag willen bespreken of wij ons als raad kunnen vinden in de 
uitgangspunten die in de kennisgeving worden benoemd en waar nu een plan van aanpak op wordt 
uitgewerkt. We kunnen ons dan als raad afvragen of er nog punten zijn die wij middels een zienswijze 
kenbaar willen maken richting de Liemerse Ambassade zodat zij daar rekening mee kunnen houden 
bij de totstandkoming van het plan van aanpak.  
 
Hopelijk lukt het om deze nog in te plannen in de volle agenda van de komende politieke avond.  
  
Ik ben benieuwd naar het resultaat! 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Merlijn de Jonghe 
Fractievoorzitter GroenLinks Duiven 
 
T 06 - 11 75 26 31  
E m.dejonghe@duiven.nl 
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